

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie  
\*\*\*\*\*  
MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE  
\*\*\*\*\*  
DELEGATION REGIONALE DE L'OUEST  
\*\*\*\*\*  
DISTRICT DE SANTE DE BAGANGTE  
\*\*\*\*\*  
CENTRE DE SANTE INTEGRE DE  
BALENGOU

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland  
\*\*\*\*\*  
MINISTRY OF PUBLIC HEALTH  
\*\*\*\*\*  
WEST REGIONAL DELEGATION  
\*\*\*\*\*  
BAGANGTE HEALTH DISTRICT  
\*\*\*\*\*  
BALENGOU INTEGRATED HEALTH  
CENTER

Madame le chef de centre de santé  
intégré de Balengou  
A  
Cameroon Nurse Association in  
the United Kingdom ( CNAUR)

Très chers membres de CNAUR,

L'ensemble du personnel du centre de santé intégré de Balengou vient très respectueusement par ma modeste voix à travers cette lettre vous dire grandement merci pour le don en matériel de protection contre la pandémie du covid-19 en milieu hospitalier.

Ce don de 4000 gants de soins est comme une manne tombée du ciel surtout en cette période où le personnel abandonné à lui-même représente un sujet à risque pour les patients et pour sa famille.

Nous ne cesserons de vous dire « merci » pour votre geste de cœur. Votre acte de générosité est la preuve de l'amour que vous portez au personnel de santé en particulier et à la communauté en générale.

Mais toujours étant comme un enfant qui a soif du lait maternel pour une meilleure croissance, nous sautons sur cette occasion pour continuer à demander votre soutien.

Recevez très chers nos remerciements. Que Dieu vous bénisse ainsi votre famille.

Le chef de centre

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland  
\*\*\*\*\*  
MINISTRY OF PUBLIC HEALTH  
\*\*\*\*\*  
WEST REGIONAL DELEGATION  
\*\*\*\*\*  
BAGANGTE HEALTH DISTRICT  
\*\*\*\*\*  
BALENGOU INTEGRATED HEALTH  
CENTER

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie  
\*\*\*\*\*  
MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE  
\*\*\*\*\*  
DELEGATION REGIONALE DE L'OUEST  
\*\*\*\*\*  
DISTRICT DE SANTE DE BAGANGTE  
\*\*\*\*\*  
CENTRE DE SANTE INTEGRE DE  
BALENGOU

Madam the head of the Balengou  
integrated health center  
To  
Cameroon Nurse Association in  
the United Kingdom ( CNAUR)

Dear members of CNAUR,

All the staff of the Balengou integrated health center come very respectfully through my humble voice by this letter to say thank you very much for the donation of protective equipment against the covid-19 pandemic in their hospital.

This donation of 4000 care gloves is like a Godsend, especially at this time where the staff is left to their own representing as a subject at risk for patients and their families.

We will never stop saying "thank you" for the gesture of your heart. Your act of generosity is a proof of the love you have for health personnel in particular and for the community in general.

But still being like a child who thirsts for breast milk for better growth, we take this opportunity to continue asking for your support.

Greatly receive our warm thanks. May God bless you all and your family.

The head of the center